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Zápis  
z 12. jednání Komise výchovně vzdělávací RMČ Praha 10,  

které se konalo dne 20. 1. 2025 v místnosti K627B, 6. patro od 17:03 do 17:40 hodin 
 
 
Přítomní členové KVV: 
David Krůta 
PhDr. Roman Vaculka,  
doc. Ing. Lucie Sedmihradská, PhD. 
Mgr. Tereza Hauffenová,MBA  
Mgr. Josef Zběhlík, DiS. 
Mgr. Josef Nerušil  
 
Omluvení členové KVV: 
Mgr. Markéta Votočková 
Mgr. Šárka Gandalovičová 
 
Neomluvení členové KVV: 
- 
 
Hosté: 
Mgr. Počarovský 
Mgr. Válková 
 
Jednání KVV bylo zahájeno v 17:03 hodin. 
 
 
Program:  
 

1. Schválení hostů 
2. Určení ověřovatele zápisu 
3. Schválení programu 
4. Informace k elektronickým zápisům do prvních tříd 
5. Informace o florbalovém turnaji Pohár starostů 
6. Informace o ukončení provozu odloučeného pracoviště Břečťánek – MŠ Mládežnická 
7. Informace k navýšení tarifní části platu pro státní zaměstnance – změna platu ředitelů a 

zaměstnanců ve školství 
8. Informace k připravované koncepci primární prevence rizikového chování 
9. Aktuální informace o ZŠ V Olšinách 

 
1. Schválení hostů 

 
Předseda přivítal všechny přítomné, konstatoval, že je komise usnášeníschopná a vyzval k 
hlasování o přítomnosti hostů 
PRO: 6  PROTI: - ZDRŽEL SE: - 
 

2. Určení ověřovatele zápisu 
Předseda KVV určil jako ověřovatele zápisu Mgr. Terezu Hauffenovou, MBA  
 

3. Schválení programu 
Předseda vyzval k hlasování o programu. 
PRO: 6  PROTI: - ZDRŽEL SE: - 
 

4. Informace k elektronickým zápisům do prvních tříd 
V souvislosti se stále větším důrazem na digitalizaci se i odbor školství rozhodl k jejímu využití v 
oblastech, kde tak dojde k administrativnímu zjednodušení jak pro rodiče, tak školy.  
Prvním z těchto projektů jsou elektronické zápisy do prvních tříd. Cílem je zefektivnit a zpřehlednit 
celý proces zápisů. V současné době se finalizuje webová stránka, která bude sloužit jako hlavní 
rozhraní pro celé zápisy. Tato aplikace vzniká ve spolupráci s firmou RedWeb za finanční podpory 
MHMP. V současné době už tento systém využívají některé městské části, například Praha 3 a 5. 
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Z časového hlediska bude webová stránka zveřejněna na přelomu ledna a února. V této době bude 
sloužit veřejnosti zejména jako zdroj informací o zápisech. registrování žádostí bude možné od 3. 
března a samotné zápisy budou probíhat 2. a 3. dubna.  V únoru proběhne také první školení pro 
ředitele, aby se s aplikací seznámili. Začátkem března následně proběhne další workshop, který 
bude více hands on a bude se týkat přímo administrace samotných zápisů. 
Část aplikace, kterou budou používat rodiče je intuitivní, ale i tak je připraven plán podpory pro 
rodiče jak ze strany OŠK, tak škol. V případě problémů mohou rodiče žádost v aplikaci 
vygenerovat za pomoci referentky odboru nebo zaměstnance školy. Žádosti vytvořené v aplikaci je 
možné považovat za formu předzápisu. Rodiče stále musí žádost vytisknout a podepsat nebo 
vygenerovat a digitálně podepsat a příslušnou formou doručit do školy.  
Oproti předchozím zápisům budou žádosti unifikované pro všechny školy tak, ale budou přidány i 
nepovinné sekce tak, aby byly školám předány informace, které jsou specificky potřebné pro ně. 
Pro školy je značnou výhodou, také to že uvidí duplicity vzniklé tím, že zákonní zástupci podávají 
přihlášky na více škol. V současné době byly tato duplicity řešeny komplikovanější cestou 
prostřednictvím OŠK. Aplikace také ředitelům vygeneruje výkaz o zápisech pro MŠMT. 
Z pohledu nás jako zřizovatele dojde k rychlejšímu přenosu statistických dat. Webová stránka 
obsahuje sekci, kde tyto průběžně se měnící data budou také vyzualizovnána, aby veřejnost viděla 
aktuální stav zápisů. Celkově tak zápisy budou přehlednější a tato data bude dále možné spolu s 
dalšími demografickými modely a statistickými údaji použít k modelování budoucích zápisů. 
 
Dotazy:  

- Mgr. Hauffenová – bude RedWeb ve všech základních školách? 

• ano, aplikaci budou využívat všechny základní školy zřízené MČ Praha 10 
  

- Doc. Sedmihradská – bude možné prezentovat výsledky zápisů? 

• ano, v září bude na KVV představeno využití aplikace RedWeb včetně výsledků 
zápisů 
 

5. Informace o florbalovém turnaji Pohár starostů 
Florbalový turnaj starostů: Spolupráce MČ Praha 10 a florbalového klubu Prague Tigers 
Městská část Praha 10 spolupracuje s florbalovým klubem Prague Tigers z.s. na organizaci 
Florbalového turnaje starostů. Cílem této akce je podpořit děti z místních škol k pohybu a 
nadchnout je pro sport. Turnaj je určen pro žáky 2. a 3. ročníku základních škol, kteří si zahrají v 
týmech složených ze smíšených družstev. 
Obvodní kolo pro MČ Praha 10 se uskuteční 24. února 2025 ve sportovní hale SK Slavia Praha. 
Každý tým může mít maximálně 13 hráčů a na hřišti musí být vždy minimálně jedna dívka. Vítěz 
obvodního kola bude reprezentovat svou školu a městskou část ve finálovém klání, kde se proti 
sobě utkají vítězné týmy městských částí. 
 

6. Informace o ukončení provozu odloučeného pracoviště Břečťánek – MŠ Mládežnická 
MŠ Mládežnická zajišťuje provoz čtyřtřídní MŠ ve svém sídle na adrese Mládežnická 3078/1, 
Praha 10 a k tomu pro provoz dvoutřídní MŠ na odloučeném pracovišti MŠ Břečťánek využívá 
prostory Základní školy, Praha 10, Břečťanová 2919/6, příspěvková organizace (dále jen ZŠ 
Břečťanová), jejímž zřizovatelem je také MČ Praha 10.  
V ZŠ Břečťanová několik let při přijímání dětí do 1. ročníků dochází kvůli převisu dětí nad volnou 
kapacitou k losování a také pro následující školní rok vychází z evidence obyvatel a evidence 
cizinců vysoký počet dětí bydlících ve školském obvodu ZŠ Břečťanová, které nebudou moci být 
z kapacitních důvodů přijaty.  
Z tohoto důvodu OŠK předložil RMČ Praha 10 návrh na ukončení provozu MŠ Břečťánek a 
navrácení prostor pro vzdělávání v ZŠ Břečťanová. 
RMČ Praha 10 tento návrh schválila a MŠ Břečťánek ukončí svůj provoz (po domluvě s ředitelkou 
MŠ) k 15. 6. 2025. 
Po odstěhování MŠ Břečťánek budou uvolněné prostory stavebně upraveny pro vzdělávání dětí v 
1. ročnících ZŠ – vzniknou tři kmenové třídy, kabinet pro pedagogy a upraví se sociální zařízení 
pro žáky. Projektovou dokumentaci se stavebními úpravami v ZŠ Břečťanová řeší Odbor 
majetkoprávní ÚMČ Praha 10 společně s ředitelem ZŠ Břečťanová.  
Informativní schůzka s rodiči proběhne 5. 2. 2025 za přítomnosti zástupců OŠK. 
Umístění dětí po zrušení provozu – cca 20 dětí z 38 odejde do základních škol. Dětem mladším 
nebo s odkladem povinné školní docházky bude nabídnuto pokračování v docházce v MŠ 
Mládežnická. V případě nezájmu zákonných zástupců o docházku do MŠ Mládežnická, se tito 
mohou zúčastnit zápisů k předškolnímu vzdělávání od 1. 9. 2025 v jakékoliv MŠ zřízené MČ Praha 
10 dle jejich výběru. 
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Majetek zrušené MŠ – po ukončení provozu MŠ bude majetek a zařízení MŠ Břečťánek využit pro 
potřeby MŠ Mládežnická nebo nabídnut bezúplatným převodem jiným organizacím zřízeným MČ 
Praha 10. 
a Zahradním městě bylo v září 2024 otevřeno nové pracoviště MŠ Jasmínová s jednou třídou. OŠK 
ve spolupráci s ředitelkou MŠ Chmelová, jejíž je MŠ Jasmínová odloučeným pracovištěm, 
připravuje od září 2025 otevřít druhou třídu. 
Ředitelky MŠ Chmelová a MŠ Mládežnická budou jednat o možném zaměstnání pedagogických i 
nepedagogických zaměstnanců ze zrušeného MŠ Břečťánek v MŠ Jasmínová. 

 
Doplnění informace od Mgr. Počarovského – OŠK bude kooperovat s OMP, aby v uvolněných 
prostorech vznikly kmenové třídy 1. ročníku. 
 

7. Informace k navýšení tarifní části platu pro státní zaměstnance – změna platu ředitelů a 
zaměstnanců ve školství¨ 
S účinností od 1.1.2025 došlo k novele nařízení vlády č. 341/2017 Sb., o platových poměrech 
zaměstnanců ve veřejných službách a správě, ve znění pozdějších předpisů. 
Touto novelou došlo k navýšení platových tarifů u všech zaměstnanců škol a školských zařízení.  
Na základě této novely a schválení RMČ Praha 10 byly všem ředitelům MŠ, ZŠ, ŠJ a KD změněny 
platové výměry. 
 

8. Informace k připravované koncepci primární prevence rizikového chování. Než půjde do 
rady, předložíme KVV. Příští KVV? 
Ve spolupráci odboru školství, Mgr. Černochové, zástupců Pražského centra primární prevence a 
další odborníků z oborů souvisejících s primární prevencí 
Cílem této koncepce bude nastavit systém prevence, tak aby se efektivně podařilo snížit míru 
rizikového chování u dětí a mládeže, a minimalizovat jeho vznik. Velká pozornost bude věnována i 
péči o duševní zdraví žáků, což se stává stále aktuálnější výzvou. 
Systémovost a jednotnost primární prevence napříč školami zřizovanými městskou částí Praha 10 
je základním kamenem pro naplnění zmíněného cíle. S tímto také souvisí kladení důrazu na kvalitu 
programů v oblasti primární prevence především proto, aby byly efektivní a zároveň pro účastníky 
bezpečné. Pouze kvalitní a efektivní programy mohou mít výsledky, které pozitivně zasahují jak do 
dalšího vývoje dětí, tak do mnoha dalších oblastí. 
Koncepce PPRCH bude vycházet z demografických údajů, SWOT analýzy, která byla zpracována 
za aktivní účasti metodiků prevence z pedagogicko - psychologických poraden, aktuálních 
výzkumů a dat o vývoji rizikového chování dětí, zejména Sociální klima ve třídách a rizikové 
chování žáků druhého stupně základních škol na území Prahy 10 a aktuální Šetření rizikového 
chování a duševního zdraví žáků 2. stupně ZŠ a SŠ v Praze Centra sociálních služeb Praha, 
Evropské školní studie o alkoholu a jiných drogách (ESPAD) a Zprávy České školní inspekce. 
 
Předpokládané předložení radě městské části je na přelomu února a března. 
 
Doplnění informace od Mgr. Počarovského – koncepce bude předložena na jednání KVV. 

 
9. Aktuální informace o ZŠ V Olšinách 

 
- 2.1. nastoupila ředitelka školy Mgr. Marie Horčičková 

- byl zahájen nábor zaměstnanců 

- v plánu je otevřít přípravnou třídu a 1.- 4. ročník ZŠ 

- na webových stránkách školy a na facebooku se průběžně aktualizují informace pro rodiče 

- 23.1. proběhne informační schůzka pro zájemce, kapacita se rychle naplnila, další se proto 

plánuje na 25.2.Zájemci se mohou hlásit přes rezervační formulář na webu ZŠ V Olšinách 

- dosavadní zájem o školu ze strany rodičů i potenciálních zaměstnanců je velký 

Doplnění informace od Mgr. Počarovského – rekonstrukce školy je hotova, finišují jednání 
s památkáři a jejich požadavky, po předání stavební firmou bude hlídání objektu školy zajišťovat 
Praha 10 – Majetková. 

 
Na příští jednání KVV bude pozvána ředitelka ZŠ V Olšinách Mgr. Horčičková. 
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Jednání KVV bylo ukončeno v 17:40 hodin. 
 
 
 
Mgr. Tereza Hauffenová, MBA – ověřovatelka zápisu   
 
 
David Krůta – předseda KVV 
 
 
PhDr. Roman Vaculka – TAJ KVV 
 
 
Mgr. Klára Válková– zpracovatel zápisu 
 
 
 
21. 1. 2025 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


